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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan alakul a közfeladatot ellátó intézmények 
adatnyilvánossága a fertőzöttség tekintetében a tesztelés következtében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  járvány  lassítása  érdekében  a  bevezetett  új  védelmi  intézkedések  közé  tartozik,  hogy  a
középiskolák november 11.-én átálltak a digitális oktatásra, illetve, hogy az iskolai tanárokat, az
óvónőket és a bölcsődei dolgozókat hetente célzottan tesztelni kell.

A bevezetett intézkedések szükségesek és időszerűek voltak, hiszen a szeptemberi iskolakezdés óta
egyre  nyilvánvalóbb  volt,  hogy  a  közoktatás  intézményeiben  szabadon  fertőz  a  koronavírus  a
megelőző intézkedések hiánya, lazasága miatt. A megfelelő minőségű és mennyiségű fertőtlenítés
továbbra sincs  megoldva,  nincs  pénz  az előírt  óránkénti  fertőtlenítéshez szükséges  eszközök és
takarító személyzet  megfizetésére.  Egyáltalán nincs kontaktkutatás az intézményekben és sajnos
bevett  gyakorlat,  hogy  az  intézményvezetők  elhallgatják  a  fertőzöttségi  információkat,  vagy
megtiltják a beosztottaknak az információátadást, ezért lehetetlenség érvényesíteni azt a törvényben
előírt  jogot,  hogy valaki  megkapja  a  100% táppénzt  munkahelyi  megbetegedés  vagy karantén
esetén.  Az  ésszerűtlenség  határait  feszegeti  az  is,  hogy  a  pedagógusok  nem  számítanak  a
megfertőződött  gyermekek  közvetlen  kontaktjának,  így  a  gyermekek  simán  továbbadhatják  a
fertőzést, járványügyileg veszélyeztetett tanároknak is, amire semmilyen protokoll nincs tekintettel.
Az intézményvezetők pedig hiába jelentik az új fertőzéseket a tankerület felé,  lassan már hetek
telnek el, amíg elrendelik a két napnyi rendkívüli szünetet vagy digitális tanrendet.

Szerencsére  a  felsőbb  évesek  körében  bevezetett  digitális  átállás  és  a  pedagógusok  heti
rendszerességű tesztelése abba az irányba viszi az oktatásügyi járványkezelést, amellyel valóban
életeket lehet menteni. Mindezen intézkedések azonban önmagukban nem elegek, hiszen hiába nem
járnak a felsősök, az általános iskolás korosztály és pedagógusaik problémája ezzel nem oldódott



meg,  illetve hiába  van heti  tesztelés,  adatnyilvánosságra  is  szükség lenne  ahhoz,  hogy valóban
minél gyorsabban és szélesebb körben megtörténhessenek a járványügyi intézkedések.

Fentiekre való tekintettel kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy:

1.Elrendelik  a  kötelező  intézményi  fertőzöttségi  adatnyilvánosságot  is  a  heti  rendszerességű
tesztelés mellé?

2.Elrendelik  a  pedagógusok,  óvodapedagógusok  és  bölcsődei  dolgozók  tesztelése  mellett  a
köznevelési dolgozók tesztelését is?

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. november 13.

Tisztelettel:

Hohn Krisztina
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